

Title (en)

Anti-theft wrapping for a magnetic or other record carrier having a traversing hole, such as a compact disc, cassette or the like.

Title (de)

Verpackung gegen Diebstahl für einen magnetischen oder anderen Aufzeichnungsträger mit durchgehendem Loch, wie z.B. Kompakt-Disk-Platte, Kassette oder ähnliches.

Title (fr)

Emballage antivol pour support d'enregistrement magnétique ou autre, présentant un trou traversant, tel que disque compact, cassette ou autre similaire.

Publication

EP 0277076 A2 19880803 (FR)

Application

EP 88420013 A 19880114

Priority

FR 8700795 A 19870123

Abstract (en)

Anti-theft wrapping for a magnetic recording medium of the type in which the surfaces of the recording medium (1) are protected by a first (4) and a second (5) surface of the wrapping. An anti-theft plate (11) and its stud (12) are placed on either side of the wrapping, on the second (5) and first (4) surfaces respectively, the shaft (13) of the stud passing through the surfaces (4,5) of the wrapping, and the through hole (2) in the recording medium (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Emballage antivol pour support d'enregistrement magnétique du type selon lequel les faces du support d'enregistrement (1) sont protégées par une première (4) et une seconde (5) faces de l'emballage. Une plaquette antivol (11) et son clou (12) sont placés de part et d'autre de l'emballage, respectivement sur la seconde (5) et la première (4) faces, la tige (13) du clou traversant les faces (4,5) de l'emballage et le trou traversant (2) du support d'enregistrement (1).

IPC 1-7

G11B 33/04; B65D 75/34; G11B 23/023

IPC 8 full level

E05B 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 73/0023 (2013.01)

Cited by

US5383554A; FR2751457A1; FR2715817A1; US8752406B2; WO2012021705A3; WO2011043916A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0277076 A2 19880803; EP 0277076 A3 19880817; FR 2609972 A1 19880729

DOCDB simple family (application)

EP 88420013 A 19880114; FR 8700795 A 19870123